
Referat bestyrelsesmøde 
06-09-2023 

• Deltagere: Mette, Mille, Nadia, Inger 

• Afbud: Christina, Anne-Louise 

Punkt 1: Status på nyt ridecenter 
Kommunen er i gang med lokalplanen for klubbens nuværende placering, mens lokalplan for det nye 

ridecenter endnu ikke er påbegyndt. Det er dog planlagt, at kommunen overtager foldene ud mod Ågårdvej 

til januar. Dem får vi erstattet med græsstykket bag ridehallen. Der er gravet vandledninger ned til 

vandkopper og Lime Hegn sætter nye hegn op i uge 46.  

Punkt 2: Status elevskolen 
Therese og Iben deler mandag og fredag. Iben tager onsdag. Marlene tager trin 0 tirsdag og torsdag. Freja 

har trin 3 og voksenholdet.  

Vi har modtaget et forslag om at trin 0 holdene tirsdag og torsdag enten starter tidligere eller slutter senere. 

Dette er desværre ikke en mulighed, da ridefysioterapien og privatundervisningen har faste tider lige før og 

efter holdene, så der er ikke mere tid at tage af. 

Vi har ansat Emma Schøler, der er ved at uddanne sig til hestefysioterapeut, som vil behandle elevhestene 

og tilbyde behandling til opstalderne efter aftale.  

Partryttere inviteres med til massørens første behandling af deres hest, så de lærer hvad deres parthest 

bøvler med og hvad de kan gøre for at afhjælpe udfordringerne. 

Punkt 3: Status på elevhestene 
Iben, Kathrine og Emilie hjælper fast med træning af elevhestene, så de er klar til rideskole og 

ridefysioterapien.  

• Dante: Er klar til ridefyssen og kan starte på trækkerhold næste gang der byttes hest.  

• Monty: Var startet op på voksenholdet, men er desværre noget nervøs anlagt, så snart der er 

mange heste omkring ham. Emilie hjælper med at træne ham og især skammeltræning, som han 

har haft det svært med.  

• Connor: fungerer godt. 

• Kaska: har muligvis snart en part. 

• Abelone: skal sælges, da hun ikke fungerer. 

Punkt 4: Status personale 
Ridefysioterapipersonalet har i en forsøgsordning fået faste arbejdstimer.  

Nadia sender daglige, ugentlige og månedlige opgaver, som ridefysioterapien skal løse.  

Louise har ansvaret for stalden og Iben har elevhesteansvaret i samarbejde med Nadia.  



Punkt 5: Aktiviteter 
Der afholdes lyserød lørdag den 7. oktober med mulighed for at deltage med eller uden hest og med eller 

uden rosetter med valgfrie donationer. 

Vi har sagt ja til at deltage 2 weekender i Jul på Slottet og et besøg på Kulturgrunden en dag i december. Her 

har vi brug for masser af frivillige. Katrine hjælper med at trailertræne elevhestene op til arrangementet.  

Punkt 6: Nye elevheste og SEGES 
Flere af de nye elevheste har udenlandske pas og skal registreres ved SEGES for at kunne tilmeldes via CHR. 

Dette arbejdes der på at få bragt i orden. 

Næste bestyrelsesmøde: 28-09-2023 kl. 18.30. 

 

 

 


